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                 Nuuk 08.april 2014 

 

 

 

 

I henhold Inatsisartut forretningsorden § 37, stk. 1 fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut:  

 

1. I de nordgrønlandske forvaltningsområder, Upernavik, Uummannaq samt Disko 

bugten er den årlige hellefiskekvote blivet forhøjet, men for både over 6 meter er 

kvoten ikke blivet forhøjet, jf. bådeejerne, er der sket en forhøjelse af 

bådkvoterne? Eller er det planen at disse skal forhøjes? Og hvornår skal dette 

ske?  

2. Hvornår vil kvoterne for både over 6 meter som er givet i for små kvoter blive 

rettet op?  

(Hans Enoksen, Partii Naleraq) 

 

Begrundelse: 

I de nordgrønlandske forvaltningsområder Upernavik, Uummannaq og Diskobugten er 

hellefiskekvoten blivet forhøjet, hvornår vil dette blive rettet op for både over 6 meter og som 

endnu ikke har fået kvoten reguleret.  

Endelig er fartøjskvoten ved en fejl ikke blivet givet i sin endelige størrelse for 2014, det blev 

oplyst under pressemøde 6. januar 2014 at der var begået en fejl, og dette er endnu ikke rettet, 

- hvornår vil den rettelse som er lovet blive gennemført?  

Jeg ønsker at mine spørgsmål besvares indenfor 10 arbejdsdage. 


